



# WIJKPLATFORM VENRAY CENTRUM

## VERSLAG BIJEENKOMST D.D. 8 JULI 2003

**Aanwezig:** Mia Peters, Annie van Mil, Henk Martens, Frans Hendriks, Ton Jans, Ruud Deenen, Justin Janssen, Birgit op de Laak, Tineke Lamers

**Afwezig:** Martien Flinsenbergh, Irene Michiels, Riet van Dijk, Theo Swinkels

### 1. Opening en vaststelling agenda

Bij afwezigheid van Stan Storms, zit Tineke Lamers de vergadering voor. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld

### 2. Verslag vergadering 13 mei

- Er is een brief naar de heer Peeters van de Inalfa gegaan, met als reactie dat er dit jaar nog subsidie verstrekt wordt voor de uitgave van de wijkkrant
  - Henk Martens heeft nog steeds geen reactie gehad op de brief die hij geschreven heeft i.v.m. overlast bij carnaval. Tineke kijkt dit na of zij binnen haar post nog wat gekregen heeft. Zo niet wordt er contact gezocht met de gemeente.
  - KTS terrein. Naar aanleiding van de voorlichting, waar Justin Janssen naar toe geweest is, wordt er besloten dat hij het wijkplatform zal vertegenwoordigen en zich in verbinding zal stellen met Liesbeth van Beek van Wonen Venray.
  - M.b.t. het parkeerbeleid hier wordt nog op terug gekomen.
- Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

### 3. Ingekomen stukken en mededelingen

- kunstwerk rendez vous  
We hebben van de Industriële club een bedrag van € 8.000 toegezegd gekregen t.b.v. de plaatsing van het kunstwerk. Er is een bedankbrief naar de industriële club gegaan. Tevens hebben wij een brief gekregen waarin de motivatie voor de subsidieverstreking verklaard wordt. Wij hebben via de heer Houben geregeld, dat het geld direct overgeschreven wordt op de rekening die de kunstenaars hiervoor geopend hebben, dit voorkomt dubbel werk.
- Verslag ontmoeting met de heer Emonts (7 juli)  
We kwamen met een enigszins ontevreden gevoel uit dit overleg. We hadden de indruk dat de meeste vragen teruggespeeld werden naar

het Wijkplatform. We hebben met name gesproken over de communicatie of het gebrek aan communicatie bij de gemeente intern als extern. Dit werd met enkele voorbeelden gestaafd. Er is afgesproken dat vanaf heden van alle vragen, klachten etc. die ingediend worden (schriftelijk) een kopie naar Guus Spelbos gaat. Tevens wordt duidelijk dat Alex van Merkestijn onze contactpersoon voor het centrum is. Hij zou in juni al contact met ons gezocht hebben, dit is echter nog niet gebeurd. (Tineke zal contact met hem zoeken)

Verder hebben wij de vraag aan de wethouder gesteld, "Wat verwacht de gemeente nu eigenlijk van het Wijkplatform". Wij vonden allen, dat deze vraag die herhaaldelijk gesteld werd, niet door de wethouder nog Ger Last beantwoord werd, maar teruggedragen werd bij het wijkplatform. Wij moeten zelf dus maar bepalen wat wij wel en niet zouden kunnen doen. De functie van doorgeefluik, zoals gesuggereerd door de wethouder wordt door ons als niet wenselijk geacht. Bovendien dan wordt er geen geadmistriceerde klacht neergelegd en mankeert er dus niets aan de gang van zaken binnen het wijkplatform.

- **Verslag gevelkwaliteit (7 juli)**

Dit was een nogal matte vertoning, waarbij de eigenaars van de panden in het centrum gevraagd werd zich indien nodig te melden bij de centrum manager om in aanmerking te komen voor gevelverfraaiing. Er is hiervoor een bedrag van € 65.000 uitgetrokken en elke deelnemer kan maximaal een subsidiebedrag uit deze pot van € 5.000 krijgen voor verfraaiing. Het restant is ten behoeve van eventuele verwijdering van reclame. In dat geval kan de eigenaar een beroep doen op het fonds en een vergoeding krijgen die tot € 250,00 kan oplopen.

Verder was het interessant omdat het wonen boven winkels ter sprake kwam. Men wil dit stimuleren en de eigenaars hierbij van advies dienen.

#### **4. Verslag diverse werkgroepen kwaliteitsplan Venray Centrum**

##### *Justin Janssen Werkgroep economie*

De werkgroep is een eerste keer bij elkaar geweest. Het bleek dat onze belangen zoals hij ze gedestilleerd heeft uit de voorstellen die van belang waren voor de andere werkgroepen, niet echt aansloten op datgene wat de werkgroep beoogde. Het geldt hier meer de directe activiteiten die het centrum aantrekkelijker maken, zoals b.v. de ijsbaan die op de rails staat voor de komende winter. Wij dragen met name zaken aan waar de

bewoners bij gebaat zijn. Economie gaat echter uit van het totale gebeuren in het centrum.

#### *Henk Martens Werkgroep leefbaarheid*

De werkgroepen overlappen elkaar nogal eens en er zijn veel dezelfde zaken die bij de verschillende werkgroepen spelen. Het is nu aan de stuurgroep om de zaken op een rijtje te zetten, of aan Edwin Eggen, zodat we geen zaken dubbel zitten te bedenken.

Bij leefbaarheid is o.a. het milieugebeuren aan de orde geweest, m.n. de aanwezigheid van vuilcontainers gewoon aan de straatkant (la promenade). We gaan dit doorgeven aan de milieuwachter, met als voorstel dat er een gezamenlijke plaats komt waar de containers, van de winkeliers die deze niet binnen kunnen plaatsen, kunnen staan.

#### *Tineke Lamers Werkgroep bereikbaarheid*

Ruud geeft aan dat er met de verkeersborden al redelijk wat problemen zijn opgelost.

De werkgroep bereikbaarheid, richt zich voornamelijk op uitstallingen, fietsen en parkeerproblemen. Vooral in de hoek Julianasingel is weinig parkeergelegenheid. Daar wordt eventueel gesproken met Hermes om het busstation bij de parkeermogelijkheden te betrekken. Verder is voorgesteld om de parkeerplaats aan de Hoenderstraat door te trekken en een verbinding te maken naar de St. Jozefweg, waarbij je ook zou kunnen denken om de verkeersstroom te verlichten door aan de Hoenderstraat in te laten rijden en aan de St. Jozefweg uit te laten rijden.

De tweede bijeenkomst was een mislukking, buiten het wijkplatform was er niemand aanwezig.

#### *Stan Storms Werkgroep kwaliteit*

Deze is niet meer bij elkaar geweest.

#### *Theo Swinkels Stuurgroep*

Deze is nog niet compleet en nog niet bijeen geweest.

### **5. Verslag bijeenkomst van het wijkradenoverleg d.d. 16 juni**

Het was een heel goede bijeenkomst, waarbij we elkaar hebben leren kennen en van elkaars problemen op de hoogte werden gebracht. Hier bleek weer eens de verschillen van de verschillende wijken. Het enige echt overlappende probleem was het Waarde en Normen verhaal, iets waar we weinig mee kunnen maar waar iedereen zijn eigen houding moet bepalen. Er komt nog een verslag van het geheel.

### **6. Wijkkrant**

Van Eric Peters (Inalfa) hebben we de toezegging dat zij de wijkkrant dit jaar nog betalen. Hij heeft daarbij wel meteen aangegeven dat wij voor het volgend jaar een nieuwe sponsor zouden moeten zoeken.

We willen aan het eind van deze maand nog een editie uitgeven. Ruud zal een stukje over verdachte situaties en de melding hiervan schrijven, verder zal er een verslagje komen van de werkgroepen. Er is al een beschrijving van een pand door Stan binnengekomen. Verder zal nog een vraag aan alle mensen gedaan worden, om bakken pas 's morgens aan de straat te zetten en niet de avond van te voren.

## 7. Wat verder ter tafel komt

- *Ondersteuning Synthese*

Birgit wil aan de hand van een voorbeeld uit Horst het probleem van de bezetting van het Wijkplatform in beeld brengen om zo een verbreding van leden tot stand te brengen.

- *Problemen Gouden Leeuw*

Er wordt vaak gebeld door een mevrouw uit de Gouden Leeuw. Zowel bij de politie als bij de gemeente. Ruud licht toe dat er gesprekken gaande zijn tussen gemeente politie en de uitbaters van twee horecagelegenheden in het centrum. Indien er niets veranderd, zullen daar gerichte maatregelen genomen worden. Tineke stelt voor om met een camera te gaan werken op plaatsen waar het bedreigend is. Naar aanleiding hiervan stelt Ruud nog eens dat ook bedreigende situaties gemeld moeten worden. (Stukje komt in het wijkkrantje)

## 8. Rondvraag

*Annie:* Vraagt nogmaals naar de vuilnisbakken op het Henscheniusplein. Er gaat een schrijven naar de gemeente hierover.

*Henk:* Wie verspreidt het wijkkrantje aan de Julianasingel? Dit zal worden gedaan door Annie. Er moet een nieuwe duidelijke verdeling komen.

*Tineke:* Vraagt hoe het staat met het terrassenbeleid en de ontwikkelingen hieromtrent en verzoekt bij het bespreken hiervan ook eens te kijken naar het Terrassenconvenant zoals dat er nu ligt (verlopen) Ruud geeft aan dat dit overleg lopende is en dat er een groep mee aan de slag is.

Niets meer aan de orde zijnde, wordt de vergadering gesloten om 09.10 uur. In verband met zomervakanties etc. wordt voorgesteld om het volgende overleg te plannen in september (Mia zal dan niet aanwezig kunnen zijn).